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Abstract (en)
[origin: US4721294A] The webs of printed material 1a, 1b printed in a printing machine are assembled in the desired manner, after being previously
cut, via various deflectors (e.g., 12, 17, 18, 23, 24, etc.) and are optionally provided with inserts or wrappers which have been cut to size and come
from rolls (40, 41). After braking has been effected in braking stages (e.g., 37a-37h), the fold is formed on folding tables (38a-38h). The folded
products can be assembled in any desired manner on collecting tables, after which they are either paid out below the collecting tables (39a-39h) or
combined with further folded products (FIG. 1).

Abstract (de)
Die in einer Druckmaschine bedruckten Druckträgerbahnen 1a, 1b werden über verschiedene Weichen (z.B. 12, 17, 18, 23, 24 usw.)
nach vorangehender Beschneidung in der gewünschen Weise zusammengeführt und gegebenenfalls mit von Rollen (40, 41) kommenden
zugeschnittenen Einlagen oder Umschlägen versehen. Nach erfolgter Abbremsung in Bremsstufen (z.B. 37a bis 37h) erfolgt die Falzbildung auf
Falztischen (38a bis 38h). Die gefalzten Produkte können auf Sammeltischen in beliebiger Weise zusammengetragen werden, wonach diese
unterhalb der Sammeltische (39a bis 39h) entweder ausgelegt oder mit weiteren Falzprodukten zusammengeführt werden.
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